

LOCAL PURCHASE ORDER

أمر شراء محلي

To Dealer:

U S MOTORS SHOWROOM

إلى البائع:

Dealer Rep:

13/01/2026

ممثل البائع:

Date:

SHAHZAD ZAFAR SHERAZI

التاريخ:

Emirates NBD Rep:

LOCAL PURCHASE ORDER

ممثل بنك الإمارات دبي الوطني:

أمر شراء محلي

We are pleased to inform you that our below customer has been granted finance facilities as mentioned and detailed below under Section I, subject to validation of all customers details and satisfaction of all conditions specified. Please note this LPO is valid for 30 days from the date mentioned above and receipt of the Original KYC and income documents as per Bank's policy

يسرينا إبلاغكم أن عميلنا أدناه قد حصل على تسهيلات تمويل كما هو مذكور بالتفصيل أدناه في القسم 1، مع مراعاة التتفق من صحة جميع تفاصيل العميل واستيفاء كل الشروط المحددة. يرجى ملاحظة أن أمر الشراء هذا صالح لمدة 30 يوم من التاريخ المذكور أعلاه واستلام مستندات اعرف عميلك ومستندات الدخل وفقاً لسياسة البنك.

Name of Customer

WAJID KHAN

اسم العميل

Deal No:

102212024

رقم العاشرة

Name of Joint Customer / Guarantor:

SWISS VALET PARKING SERVICES LLC

اسم العميل المشارك/ الضامن:

Section I:		القسم 1:
Manufacturer, Name of Vehicle, Model, Year & Asset Condition	TOYOTA, LANDCRUISER, LANDCRUISER, 2025 & USED	المصنع، اسم السيارة والموديل والسنة وحالة الأصل
Vehicle / Equipment Cost	312,500.00	تكلفة السيارة / المعدات
Insurance Premium (Included/ Excluded)	0	قسط التأمين (مشمول / غير مشمول)
Accessories Cost	0	تكلفة الملحقات
Rust Proof Cost	0	تكلفة مقاومة الصدأ
(Less) Down Payment	62,500.00	الدفعة الأولى (مخصومة)
Loan Tenure(Months)	60	مدة سداد القرض (شهور)
Auto Protect		حماية السيارة
Total Finance Amount (AED)	250,000.00	إجمالي مبلغ التمويل (درهم إماراتي)
Subvention Deducted (if any)/ Receivable From dealer	0	إعانة مخصومة (إن وجدت) مستحقة من البائع
Disbursement Amount (AED)	250,000.00	مبلغ الصرف (درهم إماراتي)

Documentation Requirement: All original income and KYC documents provided for approval as per Bank's policy should be collected by bank representative and must be valid & duly attested by the Bank's representative if no original, alteration / overwriting. (if any) should be attested by the applicant.

متطلبات التوثيق: يجب تحصيل جميع مستندات الدخل واعرف عميلك الأصلية المقدمة للموافقة وفقاً لسياسة البنك من قبل ممثل البنك ويجب أن تكون صالحة ومصدقة حسب الأصول من قبل ممثل البنك إذا لم يكن هناك أصل، تغيير، اكتتاب، (إن وجد) يجب أن يكون مصدقاً من قبل مقدم الطلب.

Section II: Documents required from the showroom for payment of deal

القسم 2: المستندات المطلوبة من المعرض لدفع العاشرة

- 13 months Comprehensive Insurance Policy in original covering the full vehicle cost and showing Emirates NBD Bank (PJSC) as the sole beneficiary for vehicles registered in Abu Dhabi Police portal
- Copy of the vehicle registration card with Mortgage/Pledge favoring the Bank duly signed and attested by dealer/sales representative for vehicles registered in Abu Dhabi Police portal
- Invoice in the name of Emirates NBD Bank (P.J.S.C) issued by the Dealer in respect of the Vehicle showing balance due from the Bank.

1. وثيقة تأمين شامل لمدة 13 شهراً تغطي التكاليف الكاملة للمركبة وتحظى بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع) المستفيد الوحيد من المركيبات المسجلة في بوابة شرطة أبوظبي

On receipt of the above documents as per Section II fully signed and completed, we shall have the pleasure of crediting your account by paying through managers cheque/account transfer for:

2.نسخة من طاقة تسجيل السيارة مع رهن / هن حاربي صالح البنك موقعة ومصدقة حسب الأصول من قبل التجار/ مندوب المبيعات للمركبات المسجلة في بوابة شرطة أبوظبي.

3. فاتورة باسم "بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع)" صادرة من قبل البائع فيما يتعلق بالمركبة توضح الرصيد المستحق من البنك.

3. فاتورة باسم "بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع)" صادرة من قبل البائع فيما يتعلق بالمركبة توضح الرصيد المستحق من البنك.

Vehicle finance amount **AED 250000**, Insurance Amount **AED 0**, Accessory Amount **AED 0.00**.

عند استلام المستندات أعلاه وفقاً لقسم 2 موقعة بالكامل ومتكلمة، يسعدنا إضافة رصيد إلى حسابك عن طريق الدفع من خلال شيك المديرين/ تحويل للحساب من أجل:

مبلغ تمويل المركبة بقيمة **250000 درهم إماراتي**، مبلغ التمويل **0 درهم**، مبلغ الملحقات **0.00 درهم**.

Section III:

1. The dealer agrees that the vehicle described above shall not be delivered to the customer unless and until Emirates NBD Bank (P.J.S.C) has provided written confirmation that the finance facilities (auto loan mortgage) has been fully approved and all conditions have been satisfied. Any delivery of the vehicle prior to such confirmation is strictly prohibited and may result revocation of this LPO.
2. By proceeding with the transaction as per this LPO, the dealer acknowledges that they have read, understood, and agreed to the terms and conditions of this LPO.
3. This document is generated electronically and does not require a manual signature or stamp to be valid and enforceable under UAE law, in accordance with the UAE Electronic Transactions Law.

1. يوافق البائع على عدم تسليم السيارة المذكورة أعلاه للعميل إلا بعد تقديم بنك الإمارات دبي الوطني (ش.م.ع) تأكيدها كتابياً بالموافقة الكلية على تسهيلات التمويل (قرض السيارة) واستيفاء جميع الشروط. يمنع معناً باتاً تسليم السيارة قبل هذا التأكيد، وقد يؤدي إلى إلغاء أمر الشراء المحلي هذا

2. من خلال الاستمرار بهذه المعاشرة وفقاً لأمر الشراء المحلي هذا، يقر البائع بأنه قد قرأ وفهم ووافق على شروط وأحكام أمر الشراء المحلي هذا

3. "تم إصدار هذا المستند الإلكتروني" وهو لا يتطلب توقيعاً يدوياً أو خطأ حتى يكون سارياً ونافذاً بموجب قانون دولة الإمارات العربية المتحدة، وفقاً لقانون المعاملات الإلكترونية في دولة الإمارات العربية المتحدة"